
Utfordringer med tiltak – Knapstad 

På Knapstad møtte 7 personer. Velet, idrettslaget, FAU og pensjonistforeningen var 

representert. 

Tema/ utfordringer med tiltak: 

Lekeplasser: 

• Kontroll av lekeplasser/ aktivitetsplasser. 

Fasiliteter: 

En diskusjon om en rettferdig fordeling mellom de 13 stedene er ønskelig. 

• Ønsker seg et grunnbeløp, en basisressurs, der de stedene som ikke er prioriterte får noe å 

gjøre det triveligere for på Knapstad.  

• Knapstad ønsker også beplantning med blomster om sommeren. 

 

Vedlikehold: 

Lekeplasser: 

Vedlikehold på skolenes lekeplasser skjer ikke. Foreldrene må selv skifte nett og kjøpe nye baller, 

male osv. 

Skolene: 

Takrennene blir ikke renset. Velet og foreldrene skammer seg over at skolen blir så dårlig 

vedlikeholdt. Stor frustrasjon over at vedlikehold ikke blir gjort. 

Aktiviteter for barn og unge: 

Tidligere fikk skolen sprøytet skøytebaner av brannvesenet, men nå er det ingen som kan gjøre dette.  

• Velet etterlyser skøytebane for barna på vinteren. 

 

Gang- og sykkelveier: 

• Gangvei til YX-stasjonen ønskes 

• Pilot for klimavennlig belysning med solceller. 

 

Arealplan/ utbygging: 

Reguleringsplanen har tidligere bestemt at det skal være eneboliger på Stasjonsenga, men det 

planlegges nå blokker der med 137 boenheter. Dette rimer ikke med en skole som ikke har plass til 

flere barn og trenger sterkt til vedlikehold. Henger planleggingen av bygg sammen med plass til barn 

på skole og i barnehage? 

Hva med vei til disse boligene? Hvordan vil trafikken bli i dette området?  

 

 


